
Försäkringsfrågor tar mycket tid efter FH-
Branden i Bollsta

Försäkringsfrågor
tar mycket tid till följd
av att Folkets Hus i
ångermanländska
Bollsta brann på
långfredagen. Det har
varit mycket
arbete för många
inblandade parter
under sommaren. Det
skriver
Lars-Åke Frykholm.
ordförande i Bollsta
folketshusförening,
bl. a i den här artikeln
- den tredje där han
berätta om de
vedermödor som
inträffat till följd av ett
par småpojkars lek
med påsksmällare. De
två tidigare artiklarna
var införda i
tidningen Folkets Hus
nr 5 respektive 6 for
1987.
Vet ni var Bollsta
ligger? Jaså inte. Jodå.
vi ligger i Kramfors
kommun, en av
Sveriges Folkets
Hustätaste kommuner.

Tack vare en riksunik
satsning av
kommunledningen är
alla Folkets Husen
upprustade.
Satsningarna och

 Steg II: Bosse Larsson
samordnar almanackorna
och vi möts på Folkets Hus
10 juni. K-Konsult visar sina
beräkningar som ligger på 8
miljoner. Vi beslöt att mötas
en gång till för att kunna
granska beräkningarna en
gång till. Alla andra
försäkringsfrågor sköts upp
till augusti, men Folksam
överförde 50 000 kronor i
förskott tills vidare.

Steg III: Slutmöte på
Folksams kontor i Kramfors
3 juli med Per-Olov
Näsström, Erik Sundin, Alf
Berglund, Gösta Björklund
och jag. Eftersom Alf är
kommunens
fastighetsingenjör hade han
synpunkter som höjde
kravet till 8,3 miljoner.
Folksam låg på 7.7
miljoner. Vi enades om 8.0
miljoner.

Steg III

Erfarenheterna är att inom
rörelsen kommer vi överens.
Men frånsett detta måste

Andra försäkringsfrågor: PRO har
inte fått något klart med sina krav
på länets försäkringsbolag
angående de saker de hade
stående hos oss.

Folkets Park i Kramfors förvarade
kurar hos oss. De har fått nya av
Folksam.

Bollsta IK:s krav angående
bingomaterial blev godkända.
Kramfors. fick däremot avslag i
Hudiksvall av Folksam. Nu ska
Folksam hjälpa Bollsta IK att ta ut
ersättning via pojkarnas
hemförsäkringar.

Juli Inger och jag far 14 dagars
semester London. Vi har varit där
förut och det är en fantastisk stad
om man har sparat mycket
fickpengar.

Napoleon påstod att engelsmännen
är en nation av krämare. och det är
bara att konstatera att t o m
drottningen tar entré till Towern.
Nationen är berömd för sina
varuhus som Harrods. Marcs &
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framtidstron har aldrig
varit större.

Kramforsandan är ett
begrepp numera, där
man låter det ena
problemet lösa det
andra. Stiftelsen

förvandlade t ex sina
tomma lägenheter till
servicehus, som de
äldre saknade.

Företagens hus är en
Kramforsuppfinning där
kommunalrådet Kurt
Jansson samlade ihop
utvecklingsfonder.
näringslivssekreterar,
advokater,
företagarförening och
sekreterartjänster till
krafttag för nya jobb.
Kramfors söker numera
efter arbetskraft.

Juni En del av
läsarna är väl nyfikna
på turerna innan
försäkringssumman
fastställdes. Den ena
parten är Folksam med
Erik Sundin och Arnold
Lindberg från
Sundsvall och Per-Olov
Näsström från
Kramfors.

På folketshussidan
begärde vi hjälp direkt
från FHR med Bosse
Larsson och Marianne
Flink, och Kramfors
kommun bistod med Alf
Berglund och Gösta
Björklund.

Steg I: Folksam och
Folkets Hus kommer

styrelsen inför allmänheten
och sina uppdragsgivare
visa att de gjort vad det
kunnat och inte blivit
lurade. Vi kan peka på två
opartiska beräkningar,

kommunens fastighetschef
och kommunens förre
planeringschef samt
riksorganisationens
samlade erfarenhet från
hela Sverige. Med så
mycket försäkringspengar i
potten bör styrelsen bli så
liten måltavla som möjligt.

 Från vår sida är vi väldigt
glada att det löstes så
smidigt, när diskussionerna
rörde sig om så mycket
pengar. Hittills är vi mycket
nöjda med Folksam.
Pengarna används till
nybygget. Ritningar och
handlingar har överlämnats
till kommunen efter möte
med kommunen
representanter
 

Spencer. Selfridges m fl.

En kväll besöker Inger och jag
musikpub, bio eller cabaré. Jag
glömmer aldrig när
folkmusikgruppen Balham Alligators
med sin cajunmusik fick 500
stvcken medålders stötar att bli
tonåringar igen och bete sig som
vilda popsnören. Cajunmusik är en
blandning av Chuck Berry och Kalle
Jularbo med stänk av fiol.

Som charterresenär blir man lika
förvånad varje gång över
reseföretagets förmåga att behandla
oss som får och låta oss märka det.
Inom folketshusrörelsen, där vi tar
hand om så mycket människor har
jag aldrig märkt den attityden . Vad
är det som gör reseföretagets
anställda"utbrända

LARS-ÅKE FRYKHOLM

Tillbaka till Folkets hussidan
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överens som att som
utgångspunkt för
samtalen låta

K konsult göra en
opartisk
kostnadsberäkning på
den nedbrunna delen.
För att vara riktigt säker
så ordnar Bosse
Larsson en annan typ
av kostnadsberäkning
inför första mötet med
Folksam.
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